

Soalan Lazim untuk Grab x Shell Fuel Card Raya Contest 2021

Q1. Bagaimana caranya untuk menyerta?

1. Anda mestilah seorang pemandu atau rakan kongsi penghantaran Grab dan mempunyai Kad Shell x Grab
2. Buat pendaftaran di <https://www.shell.com.my/shellgfinhariraya2021>
3. Setiap transaksi Kad Shell untuk pembelian sebarang Minyak Shell yang mencapai perbelanjaan minimum Lima Puluh Ringgit Malaysia (RM50.00) akan mendapat satu penyertaan ke dalam peraduan ini

Q2. Adakah saya perlu mendaftar semula setiap kali saya mengepam di Shell menggunakan Kad Shell x Grab?

Tidak, anda hanya perlu mendaftar sekali sahaja.

Q3. Apakah tarikh pemilihan pemegang untuk peraduan ini?

- Pusingan 1:** 19 Mei (100 units of Hadiah Saguhati)
Pusingan 2: 9 Jun (100 units of Hadiah Saguhati)
Pusingan 3: 23 Jun (Hadiah Pertama hingga Hadiah Kelima)

Q4. Jika saya mendaftar selepas promosi bermula, adakah transaksi terdahulu saya layak untuk peraduan ini?

Ya, selagi anda mendaftar sebelum tarikh pemilihan pemenang yang tersebut diatas, Shell akan mempertimbangkan semua transaksi anda dari awal kempen iaitu 3 Mei dan seterusnya yang mencapai perbelanjaan minimum Lima Puluh Ringgit Malaysia (RM50.00) dan ke atas sebagai penyertaan yang layak dalam pusingan pemilihan pemenang yang akan datang. Sebagai contoh, jika anda mendaftar hanya pada 10 Jun, maka semua penyertaan anda yang layak akan mengambil bahagian dalam Pusingan 3 sahaja. Anda tidak akan dimasukkan ke dalam Pusingan 1 dan 2 kerana tarikh pendaftaran anda adalah selepas pemilihan Pusingan 1 dan 2.

Q5. Jika saya tidak mendaftar tetapi masih mengepam Minyak Shell menggunakan Kad Shell x Grab saya, adakah saya layak untuk menyertai mana mana pusingan pemilihan yang tersebut diatas?

Tidak, anda mesti membuat pendaftaran di <https://www.shell.com.my/shellgfinhariraya2021> untuk menyertai

Q5. Adakah saya akan dapat dua (2) penyertaan dengan satu transaksi / resit RM100?

Tidak, setiap transaksi/resit yang mencapai minimum RM50 adalah satu penyertaan sahaja.

Q6. Sekiranya saya memenangi hadiah saguhati dari Pusingan 1 atau 2, adakah saya masih berlayak untuk Pusingan 3?

Ya, pemegang hadiah saguhati masih berlayak untuk menyertai Pusingan 3.